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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 2/2011 
Caràcter: ordinària 
Data: 19 de desembre de 2011 
Horari: 19.40 h a 21.35 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Ramon Burgués Salse, president 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal casal de gent gran 
Antonia Verdugo Ruiz, vocal entitats culturals 
Houcine Karzazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal d’altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal centre d’atenció primària 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Jordi Ferrer Perarnau, cap de Serveis Econòmics 
Eva Vives, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal d’altres entitats 
 
Excusen l’absència: 
 
Ricard Estrada Moreno, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Joaquin Morales Elena, vocal del PSC 
Josefa Garcia Salvador, vocal de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Presentació de les Ordenances i el Pressupost 2012. 
3. Comunicacions.  
4. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1.  Aprovació de l’acta anterior 
 

L’acta de la constitució s’aprova per unanimitat dels assistents, per votació ordinària. 
 

 
2.  Presentació de les Ordenances i el Pressupost 2012 
 

El president del consell, el Sr. Ramon Burgués, dóna la paraula al Sr. Jordi Ferrer, cap 
dels Serveis Econòmics de l’Ajuntament de Sabadell. 
 
Comença la intervenció comentant que l’elaboració del pressupost per al 2012 ha estat 
especialment complicada. Ens trobem en un moment de crisi en què la manca d’activitat 
econòmica comporta una notable davallada d’ingressos a les arques municipals.  
 
Seguidament passa a explicar les Ordenances del 2012. 
Els membres del ple tenen el document resum per escrit per poder-lo consultar.  
 
La gran majoria de taxes tindran un augment del 3% més l’1% addicional del fons de 
solidaritat, creat per donar un suport extra a les conseqüències socials de la situació de 
crisi. 
 
Comenta el detall de l’IBI, les plusvàlues, la taxa de la grua municipal, la recollida de 
residus, cementiri, la utilització d’equipaments esportius... 
 
En relació amb l’IBI, comenta que els ciutadans i ciutadanes que tinguin la taxa 
domiciliada podran pagar-la en 4 terminis per facilitar l’abonament, igual que l’IAE i la 
taxa de residus, que es podran pagar en 2 terminis. 
 
L’impost de vehicles de tracció mecànica queda congelat perquè ja té l’import màxim 
que es pot recaptar. 
 
Altres taxes que es modifiquen seran l’atenció domiciliària, l’assistència telefònica i els 
guals. 
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Les zones blaves tindran una pujada del 9,9%. Per tal de minimitzar la pujada es podrà 
adquirir una targeta bonificada d’aparcament i aquesta només tindrà una pujada del 3% 
dels preus actuals. 
 
En relació amb la taxa d’ús dels centres cívics, comenta que la taxa existia, però que 
estava bonificada al 100%. El Sr. Burgués comenta que s’està treballant en la 
possibilitat d’implementar aquesta taxa a partir de setembre de 2012 i no al gener com 
es preveia en un inici. Cal recordar que el manteniment de la xarxa d’equipaments 
municipals té un cost, per la qual cosa cal començar a col·laborar en alguns casos. 
 
S’ha creat una taxa per a qui faci ús de la deixalleria municipal i no siguin residents a 
Sabadell, sempre i quan el que portin no tingui cap ús a posteriori. 
 
Una nova taxa dirigida a totes les entitats bancàries que tinguin el caixer automàtic a la 
via pública. 
 
Pel que fa al pressupost municipal, explica que, com que no podem comptar amb més 
ingressos, s’ha hagut d’elaborar un pressupost curós amb la previsió d’ingressos i 
despeses. És per aquest motiu que s’han hagut de prioritzar certs temes urgents 
provocats per la crisis econòmica. 
 
El pressupost municipal per al 2012 ve marcat novament per la crisi econòmica.  
La reducció serà de 19 milions d’euros, d’un 10% respecte l’any 2011. 
 
El pressupost d’ingressos: 
 
Els impostos directes, un dels principals impostos dels ajuntaments és l’IBI.  
L’IAE cada any recapta menys diners, afectat tant pel tancament d’empreses com pel 
d’oficines bancàries, a causa de les fusions que s’estan produint els darrers anys. En 
relació amb els impostos indirectes es preveu que no creixeran. 
 
Les transferències corrents, que són les subvencions, baixaran respecte el 2011, tant 
pel que fa a la Generalitat com a l’Estat i a la Diputació. 
Partides que també baixaran són les patides de Capital, destinades a fer inversions. 
Els darrers anys l’esforç inversor ens ha permès reequilibrar la ciutat de tal manera que 
tots els ciutadans tinguis els mateixos serveis públics de qualitat, visquin a la zona on 
visquin: biblioteques, espai públic, centres cívics, escoles bressol, transport públic, etc. 
 
A l’apartat de préstecs l’Ajuntament de Sabadell el 2011 va sol·licitar 13,8 milions 
d’euros per realitzar inversions. Aquest any en demanarà 10 milions d’euros, tot i tenir 
més marge. 
 
El pressupost de despeses: 
 
Els principals capítols són el capítol I, el de Personal, que baixa un 2% respecte l’any 
passat. S’estan negociant amb els representants sindicals temes relacionats amb la 
paga d’assistència, el FAS, etc. I no es preveuen substitucions ordinàries ni el 
reemplaçament de places per jubilació quan la plantilla existent pugui assumir les 
funcions corresponents. 
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Les despeses financeres es pràcticament l’única partida que puja. 
I en relació amb la inversions passa del 23,5 el 2011 el 11,4 milions d’euros al 2012.  
 
Des de l’any 2009 a l’any 2012 la reducció del pressupost de l’Ajuntament de Sabadell 
ha estat del 14%. 
 
El deute de l’Ajuntament de Sabadell és del 70%; xifra sostinguda i assumible, ja que si 
totes les empreses o famílies només deguessin un 70% dels ingressos d’un any, inclosa 
la hipoteca, no diríem que estan molt endeutades. 
 
En relació amb el problema que pateix actualment la societat espanyola, l’atur, 
l’Ajuntament de Sabadell té molt poques competències; no obstant això, el seu objectiu 
és poder oferir una bona formació a través des del Promoció Econòmica a totes les 
persones aturades. 
L’Ajuntament de Sabadell ha destinat pel 2012 un pressupost de 9.890.000 milions 
d’euros en aquesta partida. 
 
Per últim les inversions previstes per al 2012 a la ciutat són: 
 

• Promoció Econòmica (Cal Molins i altres): 80.000€ 
• Pla de Barris: 490.731€ 
• Parc Agrari i la Salut: 180.020 € 
• Residus 2.290.557€ 
• Espai i via pública: 1.355.010 € 
• Mobilitat i transport públic: 1.410.020 € 
• Poliesportiu Olímpia 1.250.000€ 
• Equipaments culturals i educatius: 575.000€ 
• Descentralització de la policia municipal 100.000€ 

 
I en relació amb les inversions previstes al Districte 7 són: 
 

• Centre d'Empreses Can Roqueta: 100.000€ 
• Camp de Futbol de Torre-romeu i instal·lacions esportives: 250.000€ 

 
El Sr. Ramon Burgués agraeix la intervenció al Sr. Jordi Ferrer. 
 
S’obre el torn de paraules: 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, comenta que 1% de solidaritat perjudicarà molt la 
població. Que una pujada del 4% és molt elevada pel temps de crisi que ens trobem 
actualment. Que amb la congelació de les pensions, les baixades de sous als 
funcionaris... Entén que cal ser solidari, però que la solidaritat no recaigui sempre en els 
mateixos. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, no està d’acord amb aquestes pujades. Que 
amb els sous congelats del empleats públics, o les baixades, on el poder adquisitiu cada 
cop és més baix, amb la gran quantitat de gent aturada que tenim, no troba correcta que 
es puguin els impostos i les taxes. Pensa que només són les classes treballadores les 
que estan patint aquesta crisi i que serà difícil mantenir l’estat del benestar. 
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Tampoc no està d’acord amb la taxa que s’aplicarà als centre cívics. Fa saber que la 
gent adinerada no utilitza els centres cívics i pensa que això donarà lloc que es perdin 
activitats. 
 
La Sra. Micaela, vocal pel PSC, no troba adequades les pujades del 4% en el temps de 
crisi que ens trobem. 
 
El Sr. Ramon Burgués diu que es veritat que han incrementat el 3%, no obstant això, 
també s’ha posat noves taxes, com aquella dirigida a les entitats bancàries que tinguin 
un caixer a la via pública. 
 
També fa saber que el 60% de les taxes estan bonificades en funció dels ingressos. Sí 
que algunes taxes han pujat un 1% més, però cal recordar que tenen una funció 
finalista. 
 
L’1% és per poder fer front als diners que abans es rebien d’altres administracions i que 
deixarem de rebre. Cal assenyalar que la Generalitat ha modificat la PIRMI, segurament 
estableixi un màxim de 5 anys per poder percebre-la. I és aquí on l’Ajuntament de 
Sabadell ha de ser solidari amb aquestes persones per poder ajudar-les, com a mínim, 
a menjar. 
 
En relació amb la taxa dels centre cívics, el regidor comenta que mantenir aquests 
equipaments en funcionament ordinari representa un cost; per tant, si no s’implementa 
aquesta mesura, potser ens veiem obligats a modificar la franja horària d’obertura o fins 
i tot haver de tancar alguns dies. Per tant, creiem oportú que aquells que treguin un 
rendiment econòmic contribueixin al seu manteniment. Cal recordar que la taxa ja 
existia, per tant, el que canvia no és la taxa, sinó la seva bonificació. I totes les activitats 
organitzades per entitats sense ànim de lucre i que no tinguin un cost per als usuaris 
continuaran sent bonificades el 100%, i les activitats que on tinguin pocs usuaris la 
bonificació serà del 75%.  
 
En qualsevol cas, fa saber que estan disposats a parlar cada cas i buscar solucions. 
 
El Sr. Xavier, vocal de les entitats juvenils, exposa que no té sentit que expliquin el 
pressupost als plens del districte quan ja no tenen res a dir.  
També li agradaria saber què farà l’Ajuntament de Sabadell quan d’aquí a 5 anys 
s’acabi la prestació de la PIRMI i la gran problemàtica que comportarà al Districte 7. 
 
El regidor li comenta que és molt important que tots els districtes de la ciutat de 
Sabadell coneguin el pressupost municipal. Que el compromís és informar aquests 
òrgans. 
 
Sobre el tema de crear ocupació l’Ajuntament de Sabadell no té competències. Per 
aquest motiu prioritzen la formació de les persones per tal de poder reinserir-los al 
mercat de treball. 
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3. Comunicacions 
 

Per majoria dels assistents, es nomena la Sra. Micaela com a vocal representant en el 
consell sectorial d’Igualtat Dona- home.  
 
S’informa als vocals que vagin pensant una proposta per a la Medalla d’Honor per al 
proper ple del Consell de Districte del mes de gener. 

 
 
4. Torn obert de paraules  
 

Ningú demana la paraula. 
 

 
Finalment el regidor agraeix l’assistència dels vocals i els desitja bones festes. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president  
 
 
 


